



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

**ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 28 DE NOVENBRE DE 2016**

NÚM. i Classe de Sessió: 9/2016. Ordinària.

Dia i hora: 28/11/2016 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMO SANCHO Grup Municipal PSOE

VICEPRESIDENTA

DÑA. ALICIA BRANCAL MAS Grup Municipal COMPROMIS

VOCALES

Vei designat per CSeM

DÑA. EVA FORES CASTELL Grup Municipal CSeM

Veins designats per la Tinença d'Alcaldia

D. JOAN ANTONI MORALES VILAR Grup Municipal PSOE

D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA Grup Municipal Compromís

Representantes de Asociacions de Veins.

DÑA. VICENTA PALAU CAMPOS AA.VV EL FARO

D. CLEMENTE MIRO PONS AA.VV. EL PINAR

D. JOSE CARLOS MAS AA.VV. MERIDIANO

Representants Asociacions Sectorials

D. ANDRES J. CARRILLO VALLS GRUP SCOUT

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SRA ALBA BELTRAN MIR (AMPA LA MARINA).

NO ASSISTIXEN: XAVI GALLEN TORAN (PP), SRA. CRISTINA GABARDA ORTIN
(CIUTADANS) i SRA. ANTONIA MIRALLES CUMBA (A.C. UNIO MUSICAL)

Orde del dia.

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia **31 d'octubre de 2016**.
- 2.- Pla d'Usos del Parc del Pinar
- 3.- Participació Ciutadana en el PGOU i en l'adequació de la zona del Poliesportiu Emilio Fabregat..
- 4.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **19:30** del dia **28 de novembre de 2016**, sota la presidència de la Il·m. Senyor Tte d'Alcade, **Rafael Simó Sancho**, es reuniren els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 31 D'OCTUBRE DE 2016

Declarada oberta la sessió pel Sr. **President**, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **31 d'octubre de 2016**.

La Sra. Palau va objectar que en la dita acta, en el punt de "Precs i Preguntes", on posa :*"La Sra. Palau va preguntar si s'estaven canviant les trapes del recorregut de la séquia "El Fil", hauria de dir :"* La Sra. Palau va preguntar si l'actuació que s'estava realitzant en la **Séquia L'Agulla" consistia en quelcom mas que a canviar les trapes del recorregut"** . *Estant*, tots els presents d'acord amb la dita afirmació, es va decidir que la rectificació constara en acta.

No havent-hi cap objecció més, s'aprova per unanimitat.

2.- PLA D'USOS DEL PARC DEL PINAR.

El Sr. **President** va informar els membres de la Junta

El Sr. **Miró** va comentar que en l'esborrany no apareixien els suggeriments realitzades per ells en la passada Junta.

El Sr. **President** va contestar que els dites sugeriments s'havien comunicat al departament de Gestió Ambiental, però que no devien d'anar incloses en l'esborrany del pla d'usos.

Va explicar el Sr. Secretari que en el Pla d'Usos es devien d'arreplegar les normes que regularen l'ús del Parc de la Pineda en tots els aspectes, i no els projectes de millora. També va



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

comentar que certament, l'elaboració del dit pla estava en els seus inicis, tant que el document actual mes que un esborrany, era una declaració d'intencions poc estructurada i que encara havia de revestir-se jurídicament, per la qual cosa caldria esperar que estiguera mes avançat per a poder ferse una millor idea i donar sugerencies.

El **Sr. President** va informar els presents que la idea de l'equip de govern era anar millorant el Pinar any a any, no sols en dotació d'infraestructures si no en tots els aspectes, i que per eixa raó en els nous pressupostos per al 2017 havia una altra partida de 100.000€ per a realitzar millores mitjà ambientals en el parc. Va afegir que a més hi havia una altra partida destinada a la resta de parcs, entre ells el Parc Meridià.

El **Sr. Miró** va voler incidir en la necessitat que en el nou pla d'usos, a l'hora de regular les condicions exigides per a cedir l'ús del parc per a la realització d'esdeveniments nocturns – especialment si són musicals – tinga en compte que el parc es troba situat en una zona residencial i a molt poca distància d'una residència de disminuïts físics i psíquics (FRATER), pel que els dits esdeveniments pertorben el descans dels veïns. Va explicar que pels esmentats motius les exigències per a este tipus de cessió deurien de ser màximes, a fi que la celebració dels dits esdeveniments siga prou espaiada en el temps.

La **Sra. Forés** i el **Sr. Miró** van comentar que una altra cosa que hauria de regular-se amb major severitat és l'entrada de vehicles, especialment durant la concentració anual de Harley Davidson, ja que no té sentit prohibir la dita entrada de vehicles durant tot l'any, i després permetre durant la dita concentració l'accés indiscriminat de motocicletes.

3.- PARTICIPACIÓ CIUTADANA EN EL PGOU I EN L'ADEQUACIÓ DE LA ZONA DEL POLIESPORTIU EMILIO FABREGAT.

El **Sr. President** va informar els presents sobre el desenrotllament del Disseny Col·laboratiu que tenia com a fi el desenrotllament de la Unitat d'Execució sense acabar de la zona sítia enfront del Poliesportiu Emilio Fabregat, la posada del qual en marxa es va anunciar en una sessió anterior. Va repartir als membres de la Junta còpies d'un document en què s'explicava el desenrotllament de les dos primeres fases.

Va explicar que el desenrotllament de la dita zona tenia un condicionant normatiu quant al planejament urbanístic, i un condicionant polític. El condicionant normatiu consistix en el fet que deu de ser una zona verda – no sols pot ser un parc, també per pot ser per exemple una plaça sempre que es complisquen una sèrie de condicions - , este condicionant ve donat pel projecte "Grau Xarxa Oberta", presentat a la Comunitat Europea i que condiona certes zones del Grau, una de les quals és esta.

El condicionant polític és la idea de l'equip de govern de donar als veïns un major empoderament, principalment als jòvens, especialment si són immigrants, de manera que siguem ells els que decidisquen que fer en la dita zona.

Va comentar que segurament en pròximes dates l'empresa encarregada de l'execució d'este Procés Participatiu es posaria en contacte amb molts dels allí presents per a sondejar la seua opinió. Va explicar que esperava que el dit procés estiguera finalitzat durant el primer trimestre de 2017 i que el disseny triat s'executara abans de la finalització de la legislatura. Va animar a tots a participar en el dit projecte a fi que el disseny resultant fora una expressió de l'opinió col·lectiva.

La **Sra. Forés** va comentar que era una bona iniciativa però que se li antullava curta, i que dos fases li pareixien poques.

El **Sr. President** va respondre que era la primera vegada que es feia en la nostra ciutat i que tenint en compte els condicionants de diners i temps s'havia decidit realitzar només eixes dos fases, ja que d'haver realitzat mes – es poden realitzar fins a cinc – no sols haguera sigut molt major el cost econòmic si no que a més no s'haguera pogut executar abans del fi de la legislatura. Va afegir que si l'experiència era positiva es realitzarien segurament mes projectes d'este tipus en els quals potser s'augmentara el nombre de fases.

El **Sr. President** va comentar que també calia tindre en compte que la dita zona no estava composta només per un descampat si no que també havia projectada un carrer que corria paral·lel a la via del tren que unia la dita zona amb el Camí Serradal

La **Sra. Palau** va preguntar si el dit carrer era necessari.

El **Sr. President** va contestar que sí, ja que actualment per a arribar des d'eixa zona al Serradal s'havia de transitar per el Carrer Palmerar i seguir per un tram sense asfaltar fins a arribar a Avgda Harley Davidson, però el dit tram, pertany a una altra Unitat d'Execució sense desenrotllar que en quant es desenrotlle, dins d'esta legislatura, passarà a ser una zona verda, per la qual cosa no es podrà transitar per ella.

A continuació el **Sr. President** va passar a informar els membres de la Junta de la participació ciutadana en l'elaboració del pròxim PGOU. Va comentar que s'anaven a realitzar 17 reunions en les diferents zones de la Ciutat a què mes afectava el nou planejament i que esperaven que els veïns participaren perquè entre tots poguérem decidir el desenrotllament de la nostra ciutat. Va informar de que el Sr. Secretari els havia passat via mail la direcció de la web creada explícitament per a este fi – www.plageneralcastello.es - , així com un llistat amb les distintes reunions i els dies, hora i lloc de celebració. Va finalitzar dient-los que en la web podrien obtindre informació mes detallada així com plans del desenvolupament de cada zona.

Va informar de que el Grau s'havia dividit en quatre zones:

1. **Grau Centre:** que compren des del Parc del Pinar fins al Poliesportiu Pablo Herrera, i des del Passeig Buenavista fins al Grup Sant Pere.
2. **Grau Litoral:** Des de la platja al Camí Serradal i des del Parc del Pinar al Camí La Ratlla de Benicassim.
3. **Grau Zona Marjalería:** Des del Camí. Donació fins al Camí Serradal i des del Camí La Ratlla de Benicassim al Camí La Ratlla d'Almassora.
4. **Grau Conexión Castelló:** Avgda. Germans Bou, Avgda Del Mar i zona Refineria.

Va explicar en que consistirien les reunions: en primer lloc els tècnics municipals explicarien el que és un PGOU i que s'ha planejat per a la zona i posteriorment es donaria la paraula als veïns perquè plantejaren els seus dubtes i realitzaren suggeriments. Va explicar que els horaris s'havien establert tenint en compte la conciliació familiar – perquè les reunions no acabaren massa tard – i va animar que les pares van portar als seus fills, ja que hi hauria una animadora per a entretenir-los que a més de jugar amb ells els passaria un vídeo infantil creat expressament per a explicar-los el PGOU.

4.- PRECS I PREGUNTES

El **Sr. President** va començar donant resposta a algunes preguntes plantejades en anteriors sessions.

En primer lloc va comentar que la instal·lació de la nova base de Bicicletes en la zona del Pinar, en Avgda Els Pins, començaria la setmana pròxima, afegint que la connexió no seria per mitjà de fibra òptica si no per mitjà de wifi.

Va anunciar que la petició de la gratuïtat dels autobusos perquè les escoles del Grau realitzaren excursions a Castelló realitzada per la **Sra. Beltran** en la passada sessió, s'havia aconseguit i inclús s'havia publicat ja en premsa.

Finalment va informar que començarien les obres d'adequació en el Carrer Dolçainers pertanyents als Pressupostos Participatius 2015, especificant que estes consistien a estretir una vorera – la qual continuaria complint la normativa d'accessibilitat – per a ampliar l'altra que actualment no la complix – respectant la calçada i sense perdre places d'aparcament. Va ampliar la informació comentant als membres de la Junta que l'equip de govern era conscient que hi ha projectes dels Participatius que s'acabarien en 2017, però que es farien tots els que es van aprovar.

La **Sra. Palau** donà trasllat al **Sr. President** de la pregunta realitzada per alguns veïns del barri que volien informació sobre les tanques situades en el Carrer Tripulants de la Paca – detrás del camp de futbol sala del Parc de la Panderola - des de fa mesos.

El **Sr. President** va contestar que estaven per seguretat perquè la grada estava en molt mal estat i que no s'havia arreglat perquè s'estava remenant una remodelació completa del parc.



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

La **Sra. Palau** i el **Sr. Carrillo** es van mostrar a favor de derrocar la grada, ja que si es remodelava el parc per complet s'hauria de derrocar igualment i mentres no estarien les tanques i es podria circular amb llibertat.

El **Sr. President** va respondre que s'estudiaria la possibilitat.

La **Sra. Palau** es va queixar de que en l'Avda. Juan d'Àustria existia des de feia molts anys un semàfor situat enfront de Correus, i que des de feia poc de temps s'havia deixat intermitent constantment, i que el canvi havia ocasionat ja un parell d'accidents, per la qual cosa diversos veïns s'havien queixat i volia conèixer el criteri pel qual s'havia realitzat el dit canvi de funcionament.

Va contestar el **Sr. President** que s'havia col·locat un cedisca el pas i un espill visor per als que eixien des del carreró de davant de Correus i s'havia col·locat una prohibició de gir a l'esquerra – cap al Carrer Trafalgar – per als vehicles que circulaven en direcció Almassora, a mes de col·locar un polsador en el pas de vianants per a que estos posaren en marxa el semàfor quan passaren, i que tot això plegat donava molta mas fluïdesa al tràfic i evitava cues. Va dir que si s'havien produït dos accidents no havia sigut a causa del canvi del funcionament del semàfor si no a l'incompliment de les normes de circulació. Va afegir que durant molt de temps s'havien rebut queixes en la Tinença a causa del funcionament del dit semàfor i que causava cues i retards, per la qual cosa s'havien traslladat al tècnic municipal les queixes i havia sigut este el que havia decidit realitzar els dits canvis.

El **Sr. Carrillo** va sol·licitar un pas de zebra en la C/Triana ja que hi havia un semàfor i un rebaix fet, però no hi ha pas de zebra per a passar a l'altre costat.

Va contestar el **Sr. President** que es traslladaria la petició a la Secció de Mobilitat.

El **Sr. Carrillo** va comentar que el tòtem que marca l'hora i temperatura en el Parc la Panderola estava novament espatllat.

El **Sr. President** va contestar que el problema era que l'empresa adjudicatària havia quebrat i estava en procés de concurs, però que no obstant el comunicaria a la Secció d'Infraestructures.

El **Sr. Carrillo** va sol·licitar que s'instal·laren papereres en el raval del Serrallo ja que hi ha molt poques.

Va contestar el **Sr. President** que se sol·licitaria al departament encarregat.

També va sol·licitar informació el **Sr. Carrillo** sobre el funcionament del la Policia Local pel que fa a la realització del servici de control de tràfic a les hores d'entrada dels xiquets al CEIP la Marina.

El **Sr. President** i el **Sr. Secretari** van contestar que sol·licitarien la informació a Policia Local.

El **Sr. Mas** va comentar que en dos entradors de Marjalería s'havia col·locat enllumenat però només fins a la mitat, i que al sol·licitar informació se li va contestar que no hi havia mes diners.

Va contestar el **Sr. President** que segons el criteri dels tècnics municipals – tenint en compte que els recursos econòmics no són il·limitats - era preferible tindre dos entradors il·luminats a mitges, que un il·luminat i un altre a fosques. Va afegir que quan es comptara amb majors recursos s'acabaria d'instal·lar l'enllumenat.

El **Sr. Miró** va comentar que en el carrer que va del Camí Serradal cap a l'Hotel del Golf – últim gir a la dreta del dit camí abans d'arribar a la rotonda "del mosquit" - havien uns senyals de publicitat i ja havien provocat algun accident.

El **Sr. President** va contestar que eren il·legals i que ja havien sancionat a l'empresa que les havia col·locat i que la Policia Local estava damunt del tema.

El **Sr. Miró** va preguntar per la possibilitat de col·locar contenidors de piles en la zona de la Pineda.

El **Sr. President** va contestar que ho tindria en compte el col·locar un miniecoparc prop del CEIP La Pineda. Va explicar que el criteri que se seguia en estos casos era el de la col·locació

de miniecoparcs - com el que hi ha enfront de la Tinència d'Alcaldia - prop dels col·legis, ja que es considera que té un efecte educatiu en els xiquets.

La **Sra. Palau va invitar** a tot el món a l'exposició i venda amb motius benèfics de les peces realitzades en el "*Taller d'Adorns Nadalencs*" que es realitzaria en el Centre Cultural "la Marina" a partir del pròxim 12 de desembre.

I sent les **22:00h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte